

# Referat OSK-SoV den 11. juni 2023

## Formalia:

- Sindsrobøn  
Afholdt
- Præsentationsrunde:  
Til stede: Ejvind (Ordstyrer/GSR Pejsemødet), Jane (OSR/GSR Livet som clean), Maiyenne (kasserer/GSR Femina Online/GSR Styrke og håb), Jesper (OSS/litteratur/GSR Frihedsgruppen), Ulrik (litteratur/GSR Næver Alone), Simon (GSS Frihedsgruppen), Mogens (sekretær)  
Afbud: Malene (Helpline), Kim (Styrke og håb)
- Velkommen til nye
- Oplæsning af Traditioner og Koncepter  
Blev oplæst
- Bemærkninger/godkendelse af beslutningslog/referat fra sidste møde og dagens dagsorden  
Godkendt

**Workshop: Selvransagelse** – særskilt referat vedhæftet og kan ses [her](#)

**Rapportering:** (emner der ønskes taget op i delingssessionen bedes I notere)

Fra grupperne:

### **Mandag:**

*Livet som clean, Holbæk, kl. 19.30-20.30*

[\(se rapport her\)](#)

*En ny start, Haslev, kl. 19-20*

*Femina Kvindemøde, Online, kl. 18.30-19.30*

[\(se rapport her\)](#)

### **Tirsdag:**

*Fællesskabet, Vordingborg, kl.19-20*

*Tirsdagsgruppen, Kalundborg, kl. 19-20*

### **Onsdag:**

*Pejsemødet, Roskilde, kl. 19.19-20.20*

[\(se rapport her\)](#)

*Sydhavsøerne, Nykøbing F, kl. 19-20*

*De frie fugle, Slagelse, kl. 19-20*

### **Torsdag:**

*Kærlighedens Forum, Ringsted, kl. 19-20*

### **Fredag:**

*Ungdommens NA, Holbæk, kl. 17.30-18.30*

*Næver Alone, Næstved, kl. 19-20*

[\(se rapport her\)](#)

*Vita Nova, Holbæk, kl. 19-20*

### **Lørdag:**

*Lørdagsgruppen, Ringsted, kl. 10-11*

*Styrke og håb, Vordingborg, kl. 14-15*

[\(se rapport her\)](#)

### **Søndag:**

*Sindsro, Køge, kl. 16-17*

*Frihedens Forum, Sorø, kl. 19-20*

*Frihedsgruppen, Nykøbing F, kl. 19-20*

[\(se rapport her\)](#)

## **Fra betroede tjenere:**

- Kasserer  
[Kasserer rapport](#) maj  
Årets kassebevægelser kan ses [her](#)  
Mysteriet omkring ukendt donation er løst 😊
- Litteraturansvarlig  
Månedens kasserapport kan ses [her](#)  
Tingene kører efterhånden rigtig godt, betaling kræver opdragelse.
- Helpline  
Afbud fra de ansvarlige
- OSR/OSS  
Har holdt det første møde omkring EDM – processen er i gang, ting der skal undersøges.  
Møde på tirsdag den 13. kl. 20 omkring service til RSK-mødet i august!
- Webkontakt

## **Delingssession:**

### **Emner opstået under rapportering fra grupperne:**

Manipulerende crosstalk: (Femina Online) har oplevet personer der udskammer andre der har delt noget særdeles følsomt. Ikke ok at omtale andre. Tag det op i gruppesamvittigheden.

### **Emner opstået under selvransagelsen:**

Kan vi nedsætte en gruppe der tager kontakt til de ikke deltagende grupper – nedsætte "task force" – skal vendes yderligere

### **Andet (fra sidste måned)**

#### 1. Fælles MobilePay løsning.

Der er forskellige løsninger forskellige områder. Tanker og ideer vendes. Løsninger virker besværlige og dyre. Ikke det store behov

#### 2. Helpline organisering.

Udsættes til næste møde.

## **Beslutningssessionen:**

Vi tager op næste gang vedr. kontakt til de grupper der ikke er her!

Fælles MobilePay løsning – der er ikke opbakning og behov for det!

## **Meddelelser:**

### **Ting der skal med ud til grupperne:**

Møde omkring service og planlægning til RSK-mødet på tirsdag den 13. juni kl. 20, på Brænderigården Vordingborg,

Tænk over workshop til RSK-mødet!

Poster i OSK på valg i august – ordstyrer og helpline ansvarlig

Speaker til Styrke og håb lørdag den 31/7 efterlyses

Husk faktura numre i "meddelelser til modtager" når I betaler litteratur.

Når I donerer så skriv det i "meddelelser til modtager".

Ideer til hvordan får vi flere GSR i OSK-forummet – taskforce!

## **Eventuelt:**

### **Næste møde/nøgle og morgenmad:**

Søndag den 9 juli kl. 10 – Ulrik kontakter Frivilligcenteret og står for nøgle  
Simon medbringer morgenmad

## **Rundt om mødet**